

Contract- and Claim-Manager

Johann Ehlers



Johann Ehlers has studied civil engineering at the University of Duisburg-Essen with a focus on construction management and economics. After his master's degree, he worked as a research assistant at university and as a claim-manager in a project concerning renewable energies for two years, partially in Sweden. His extensive theoretical background with multiple years of experience ensures that Johann is best suited for the position as contract- and claim-manager for RWE Technology International. Besides, Johann is a co-founder of the professional group for Project Management in Plant Construction of the DVP (German Association of Project Managers in the Construction and Real Estate Industry e.V.) and develops new project management tools and trends in order to provide the best solutions for our customers.

Your challenge is our passion!

What it means to me:

Daily challenging tasks by diverse clients within a great work environment are the foundation for my excitement to work for our customers at RWETI.

You get your best solution!

What it means to me:

My experience in engineering as well as in contract- and claim-management ensures that I will provide as much value as possible in every project.

Your business is our daily work!

What it means to me:

As an owner's engineer, RWETI has the capabilities to provide a broad offering of services with experts from various kinds of backgrounds. I look forward to utilize my skills in this professional environment in order to deliver the most value for our customers.

You have the choice!

What it means to me:

Within our team of highly skilled specialists, we pride ourselves to keep in mind both the details as well as the big-picture at all times. Hereby, we solve complex problems through individualized solutions best suited to each customer.

Our aim is your success!

What it means to me:

With the continuous support of my team, I permanently work on improving myself in order to achieve the greatest benefit for our customers.

Contract- and Claim-Manager

Johann Ehlers



Johann Ehlers hat an der Universität Duisburg-Essen Bauingenieurwesen mit den Schwerpunkten Baumanagement und Wirtschaft studiert. Nach seinem Masterabschluss arbeitete er zwei Jahre lang als wissenschaftlicher Mitarbeiter an der Universität und als Claim-Manager in einem Projekt zu erneuerbaren Energien, teilweise in Schweden. Sein umfangreicher theoretischer Hintergrund in Kombination mit langjähriger Erfahrung stellt sicher, dass Johann für die Position als Contract- und Claim-Manager bei RWE Technology International bestens geeignet ist. Darüber hinaus ist Johann Mitgründer der Fachgruppe Projektmanagement im Anlagenbau des DVP (Deutscher Verband der Projektmanager in der Bau- und Immobilienwirtschaft e.V.) und entwickelt neue Projektmanagement-Tools und Trends, um unseren Kunden die besten Lösungen zu bieten.

"Ihre Herausforderung ist unsere Leidenschaft!"

Diese Botschaft bedeutet für mich:

Täglich herausfordernde Aufgaben verschiedener Kunden in einem tollen Arbeitsumfeld sind die Grundlage für meine Begeisterung, für die Kunden von RWETI zu arbeiten.

"Sie erhalten Ihre beste Lösung!"

Diese Botschaft bedeutet für mich:

Meine Erfahrung im Engineering sowie im Contract- und Claim-Management stellt sicher, dass ich in jedem Projekt so viel Wert wie möglich kreieren werde.

"Ihr Geschäft ist unsere tägliche Arbeit!"

Diese Botschaft bedeutet für mich:

Als Owner's Engineer ist RWETI in der Lage, ein breites Dienstleistungsangebot mit Experten verschiedener Fachrichtungen anzubieten. Ich freue mich darauf, meine Fähigkeiten in diesem professionellen Umfeld einzusetzen, um den größtmöglichen Nutzen für unsere Kunden zu erzielen.

"Sie haben die Wahl!"

Diese Botschaft bedeutet für mich:

In unserem Team von hochqualifizierten Spezialisten sind wir stolz darauf, sowohl die Details als auch das große Ganze stets im Auge zu behalten. Dabei lösen wir komplexe Probleme durch individuelle Lösungen, die für den individuellen Kunden am besten geeignet sind.

"Unser Ziel ist Ihr Erfolg!"

Diese Botschaft bedeutet für mich:

Mit der kontinuierlichen Unterstützung meines Teams arbeite ich permanent daran, mich zu verbessern, um den größten Nutzen für unsere Kunden zu erzielen.